

「識煮惜食」廚神爭霸戰
"COOK WISE, FOOD WISE" CULINARY SHOWDOWN

報名表格 (「咪咗嘢食店」組)
APPLICATION FORM (FOOD WISE EATERIES SECTION)

報名截止日期為 2026 年 9 月 12 日 (星期六)。
The application deadline is 12 September 2026 (Saturday).

第一部分 – 參賽者資料

Part 1 – Participant Information

公司名稱： (中) _____
Company Name: (Eng) _____

聯絡資料 Contact Information

姓名 Name： (中) _____
(Eng) _____
職位 Position： (中) _____
(Eng) _____
聯絡電話 Tel. no.： (辦公室 Office) _____
(流動電話 Mobile) _____
電郵地址 Email Address： _____

第二部分 – 參賽食譜資料*

Part 2 – Recipe Information*

*決賽入圍者須按照申請時所提交的食譜進行現場烹調，惟可輕微調整食材/配料份量/烹調方法，而菜式的核心概念及主要食材須維持不變。

*Finalists shall use the recipe submitted at the application stage for the Live Cooking Demonstration. Minor adjustments to ingredients/seasoning quantities and cooking methods are permitted, provided that the core concept and major ingredients of the dish remain unchanged.

菜式名稱 (中) _____
Dish Name： (Eng) _____

主辦機構 Organisers



支持機構 Supporting Organisation



菜式簡介 Description* :

* 請根據以下範疇說明菜式的創作理念及特色，總字數不多於 500 字。

* Please describe the concept and features of your dish under the following categories. Maximum 500 words in total.

零廚餘理念 Zero Food Waste Concept	
可持續性 Sustainability	
創意 Creativity	
可行性及呈現 Feasibility and Presentation	

主要食材清單 List of Major Ingredients :

	食材 Ingredients	份量 Quantity
1		
2		
3		
4		
5		

第三部分 – 證明文件

Part 3 – Supporting Documents

菜式照片 Photo(s) of the Dish* :

菜式製作影片 Making-of Video* (非必須 Optional) :

* 請提供可供下載的雲端連結 (例如 OneDrive / Google Drive 等) 雲端連結；或[按此](#)填寫網上報名表，並於系統內一併上傳相關文件。

* Please provide a download link for the documents (e.g. OneDrive, Google Drive, etc.); or submit the online application form [here](#) and upload the files directly through the online system.

主辦機構 Organisers



支持機構 Supporting Organisation



第四部分 – 聲明

Part 4 – Declaration

1. 本人謹此聲明，就本人所知及所信，上述所提供的資料均屬真實及準確。本人同意主辦機構及評審團就「識煮惜食」廚神爭霸戰（「比賽」）所作出的一切決定均為最終及具約束力。如提供任何虛假或誤導性資料或違反比賽《條款及細則》，本人的參賽資格可能被取消。

I declare that the information provided above is true and accurate to the best of my knowledge and belief. I agree that all decisions made by the Organisers and Judging Panel in relation to the "Cook Wise, Food Wise" Culinary Showdown (the Competition) shall be final and binding. I understand that any false or misleading information, or any breach of the Terms and Conditions of the Competition, may result in disqualification.

2. 本人同意主辦機構就比賽的相關事宜（包括聯絡、行政安排、宣傳及推廣用途）使用本人所提供的個人資料（包括姓名、電話號碼及電郵地址）。本人明白，如未能提供相關個人資料，可能影響參賽申請的處理。

I agree that the personal data provided by me (including my name, telephone number and email address) may be used for purposes related to the Competition, including communication, administration, publicity and promotion. I understand that failure to provide the required personal data may affect the processing of my application.

3. 本人同意主辦機構就比賽安排攝影、錄影或以其他方式的媒體紀錄作宣傳及推廣用途，並願意於最終評審及獲獎後參與相關拍攝及宣傳活動。

I agree to the Organisers arranging photography, video recording, or otherwise record in any form of media in connection with the Competition for publicity and promotional purposes, and I am willing to participate in such filming and promotional activities during the Final Assessment and after receiving any award.

4. 本人同意，在任何情況下，主辦機構均毋須就因參與比賽而引起的任何索償承擔責任，包括但不限於財物損失、人身傷害、死亡或其他損失，而不論該等索償是否因主辦機構、其僱員、承辦商及 / 或分判商的作為或疏忽所引致。

I agree that under no circumstances shall the Organisers be held liable for any claims arising from participation in the Competition, including but not limited to property loss, personal injury, death, or any other loss, whether arising from the acts or negligence of the Organiser, its employees, contractors and/or subcontractors.

5. 本人確認所提交的食譜及相關作品資料文件均為原創，且不會侵犯任何第三方的權利（包括但不限於知識產權、私隱或保密權等）。否則，作品將被取消參賽資格。

I confirm that the submitted recipe and related materials are original works and do not infringe upon the rights (including but not limited to intellectual property rights, rights of privacy or confidentiality etc.) of any other parties. Otherwise, it would be disqualified for the Competition.

☐ 本人已閱讀、明白並同意遵守上述聲明內容及比賽相關安排。

I have read, understood and agreed to the above declarations and arrangements relating to the Competition.